
Medlemsmøte 12. februar 2025 Tyrifjord Hotell 

Det var 53 medlemmer til stede. Etter kaffe og eplekake m/krem og den vanlige, gode 
praten ønsket leder oss velkommen.   

Odd Grette, pensjonist fra Statens vegvesen (Statens vegvesen pensjonistforbund) holdt 
foredrag over «Temamøte trafikksikkerhet for godt voksne fotgjengere og syklister»  over 
disse temaer: 

• Flere skal gå/sykle mer 
• Det skal være attraktivt å bevege seg for alle 
• Det skal være trygt å gå og sykle  

Dette var veldig nyttig for oss pensjonister. 

Rutt Siri Kregnes, sekretær i Postens Pensjonistforbund sentralt og leder for 
Postpensjonisten i Oslo, besøkte oss og holdt foredrag over bla disse temaene: 

Først noen tall: 

• Det er ca 1.029.300 pensjonister i Norge 
• Ca 40.000 som er i sykehjem og omsorgsboliger 
• Ca 170.000 som mottar hjemmesykepleie  
• Ca 35.000 minstepensjonister  
• Ca 1.000.000 enslige 
• Det er 340. 000 enslige på 67 år og eldre 

 
• Hva driver Postens Pensjonistforbund med? 
• Medlemsutvikling – nedgang tips til økning: Vervekonkurranse, via kjente, noen 

kjenner noen osv  
• Postutvalgets forslag til framtidig omdelingstjenste 
• Arbeidsutvalget har påpekt at det må tas hensyn til ikke digitale pensjonister, 

hvor den enkelte bor og i tillegg til beredskap. Postpensjonistene i Buskerud har 
sendt inn sin uttalelse til forbundet sentralt og til Pensjonistfortbundet i 
Buskerud.  

• Skolering av tillitsvalgte 
• Medlemmer skal fortsatt få tilbud om digital opplæring 
• Det er utarbeidet støttemateriell til medlemmer i eldrerådene både på kommune-

og fylkesplan. 

Annet: 

Organisasjonsprosjekt 

Samarbeidsprosjekt 



Brukerstøtte opplæring av tillitsvalgte 

Det ble også minnet om at nå er det løpende kontigentterminer som gjelder for nye 
medlemmer fra og med 2024. 

 

Ragnhild (Leder av tur og aktivitetskomiteen) : Kun 9 billetter igjen til Evig Ung 20. mars 

Stavern 29. april: Hittil er det 20 påmeldte, påmeldingsfristen er 1. mars  

Trøndelag: ikke mange påmeldte, påmeldingsfristen er 1. april 

Odd Solstad og Ragnhild organiserer bowling i Hønefoss i slutten av mars 

Gåturer v/Aud, Berit og Gjermund Nyhus: Vi prøver en gang pr mnd, muligens flere.  

Deretter kunne vi forsyne oss med nydelig mat (og desserter) fra lunsjbordet.  

Så blei årsmøtet gjennomført og alle punkter og valg ble vedtatt.  

Vi avsluttet dagen med åresalg.  

Neste medlemsmøte er 9. april i Kongsberg 

 

 

 


